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P R O T O K Ó Ł   NR XVII/2019 
z posiedzenia XVII sesji Rady Gminy Bartoszyce  

z dnia 29 listopada 2019 r.   
 
Rozpoczęcie obrad: godz. 10:00 
Zakończenie obrad: godz. 11:50 
 
Miejsce posiedzenia: Sala sesyjna budynku Nr 47 w Bezledach. 
 
Sesja Rady Gminy Bartoszyce została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r., poz. 506 ze zm.). 
 
Podjęto uchwały od NR XVII/105/2019 
       do NR XVII/114/2019 
 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
 

Przewodniczący rady otworzył XVII sesję Rady Gminy Bartoszyce i stwierdził 
prawomocność sesji. Na ogólną liczbę 15 radnych, zgodnie z listą obecności, w sesji 
uczestniczyło 14 radnych. Lista obecności - stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
Przewodniczący powitał  Wójta Gminy Bartoszyce Andrzeja Dychę, Zastępcę Wójta Gminy 
Bartoszyce Jadwigę Bogdaniuk, Skarbnika Gminy Bartoszyce Danutę Główkę, Radcę 
Prawnego Gminy Bartoszyce Ryszarda  Bielańskiego, Dyrektor Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Bezledach Panią Jadwigę Bloch oraz wszystkich Radnych. Lista osób 
uczestniczących w XVII  sesji rady gminy – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.2. Wybór sekretarza obrad. 
 
Radny Paweł Groszyk na sekretarza obrad zgłosił radnego Adama Stanulewicza. 
Radny wyraził zgodę na pełnienie funkcji sekretarza obrad. 
Innych kandydatów nie zgłoszono. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Adam Stanulewicz, Krzysztof Iwański, Mieczysław 
Kocuń, Andrzej Kosakowski, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, 
Sergiusz Sobótka, Robert Turuta, Jolanta Wójcik, Paweł Groszyk. Janina Kosińska 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
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Ad.3. a) zmiana porządku obrad 
 
 
 (Nagranie od 1:45) Radny Wojciech Ferdycz wystąpił z wnioskiem formalnym o zmianę 
porządku obrad, poprzez dodanie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy 
Bartoszyce ( w pkt. ,,j” porządku obrad). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław 
Przybyłek, Sergiusz Sobótka,  Jolanta Wójcik, Janina Kosińska, 
PRZECIW (4) 
BEATA Czaplicka, Krzysztof Iwański, Andrzej Kosakowski, Adam Stanulewicz, 
WSTRZYMUJE SIĘ (2) 
Paweł Groszyk, Robert Turuta, 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad 
Wszyscy radni w terminie wcześniejszym otrzymali porządek obrad.  
Przewodniczący rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wybór  sekretarza  obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji z dnia 29.10.2019 r. 
5. Informacja wójta w okresie między sesjami. 
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bartoszyce w roku 
szkolnym 2018/2019. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 
ZBGKiM w Sędławkach na rok 2019, 

b)  zmiany uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Bartoszyce na lata 2019-2031,  

c) zmiany budżetu Gminy Bartoszyce na rok 2019, 
d)  przyjęcia ,, Rocznego programu współpracy Gminy Bartoszyce z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, w tym podmiotami 
ekonomii społecznej w 2020 roku”. 
e)  przekazania  prowadzenia Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w 
Krawczykach w drodze umowy Pani Alicji Styczewskiej, 
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f)  zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Sokolicy 
poprzez zmianę nazwy i adresu szkoły oraz przeniesienie oddziałów edukacji 
wczesnoszkolnej z budynku szkoły w Sokolicy do głównego budynku szkoły w 
Kinkajmach, 
g) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Bezledach z dnia 22.10.2019 r., 
h) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Bezledach z dnia 12.11.2019 r., 
i)  wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego w Bartoszycach na 
kadencję od 2020 r. do 2023 r., 

8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Wojciech Ferdycz, Adam Stanulewicz, Krzysztof Iwański, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski,  Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka,  Jolanta Wójcik, Robert Turuta, Janina Kosińska. 
PRZECIW (1) 
Beata Czaplicka  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Groszyk 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 
Ad.4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji z dnia 29 października 2019 r. 
XVI  protokół z sesji rady gminy wyłożony był do wglądu w Biurze Rady gminy, przed 
obradami oraz dostępny na platformie eSesja. Radni mieli możliwość zapoznania się z nim  
i wniesienia ewentualnych uwag i uzupełnień.  Nie zgłoszono uwag i uzupełnień. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Adam Stanulewicz, Krzysztof Iwański, 
Mieczysław Kocuń, Andrzej Kosakowski,  Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, 
Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka,  Jolanta Wójcik, Robert Turuta, Paweł Groszyk. 
Janina Kosińska 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki  
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Ad.5. Informacja wójta w okresie między sesjami  
Informacja została przedłożona radnym w terminie wcześniejszym.  
 
(Nagranie od 8:58) Pan Krzysztof Iwański  zapytał o zmieniające Zarządzenie dotyczące 
działki w Wawrzynach. 
 
(Nagranie od 9:21 ) Odpowiedzi na to pytanie udzieliła Pani Danuta Główka – Skarbnik 
Gminy Bartoszyce. 
 
(Nagranie od 11:12) Pan Przewodniczący zadał  pytanie dotyczące ogłoszenia naboru na 
stanowisko Sekretarza. 
 

(Nagranie od 11:15) Pan Wójt odpowiedział, iż na chwilę obecną nie ma kandydata na to 
stanowisko. 
 

(Nagranie od 13:16) Radny Andrzej Kosakowski poprosił o wypowiedź w tej kwestii Pana 
Mec. Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego  Urzędu Gminy. 
 

(Nagranie od 13:19) Pan Mec. Ryszard Bielański odpowiedział, iż nie zna przypadku gdzie 
Wójtowie byli karani z powodu braku Sekretarza w Urzędzie, dodał również, że ustawa jest 
jednoznaczna i stwierdza, że Sekretarza w określonym terminie należy powołać. 
 
Ad.6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bartoszyce w roku 
szkolnym 2018/2019. 
 

 
Ad. 7 Podjęcie uchwał w sprawach:  
Przewodniczący rady przedstawił projekty uchwał według następującej kolejności: 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Budżetowego Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sędławkach na rok 2019, 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Zapytań ani wniosków do w/w projektu uchwały nie zgłoszono.  
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, , Wojciech Ferdycz, Krzysztof Iwański, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Adam Stanulewicz, Jolanta Wójcik, Robert Turuta, Janina Kosińska, 
Paweł Groszyk. 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/105/2019 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Budżetowego Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sędławkach na rok 2019, 
 

b) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Bartoszyce na lata 2019-2031, 

 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Krzysztof Iwański, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski,  Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Adam Stanulewicz, Robert Turuta, Jolanta Wójcik, Paweł Groszyk, Janina Kosińska, 
NIEOBECNI (1)  
Piotr Czaplicki, 
 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/106/2019 w 
sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bartoszyce na lata 2019-
2031, 
 

 

c) zmiany budżetu Gminy Bartoszyce na rok 2019, 
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Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Krzysztof Iwański, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski,  Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Adam Stanulewicz, Robert Turuta, Jolanta Wójcik, Paweł Groszyk, Janina Kosińska 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki, 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/107/2019 w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Bartoszyce na rok 2019, 
 
 

d) przyjęcia ,,Rocznego programu współpracy Gminy Bartoszyce z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i wolontariacie, w tym podmiotami ekonomii 
społecznej w 2020 roku”. 

 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Krzysztof Iwański, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski,  Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Adam Stanulewicz, Robert Turuta, Jolanta Wójcik, Paweł Groszyk, Janina Kosińska 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki, 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/108/2019 w 
sprawie przyjęcia ,,Rocznego programu współpracy Gminy Bartoszyce z organizacjami 
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pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie, w tym podmiotami ekonomii społecznej w 2020 
roku”. 
 
 

e) przekazania prowadzenia Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w 
Krawczykach w drodze umowy Pani Alicji Styczewskiej, 
 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
 
(Nagranie od 24:47) Pan Przewodniczący skierował pytanie do Pana Wójta w sprawie 
korzyści dla Gminy z tytułu przekazania szkoły oraz o zasady użyczenia budynku szkoły. 
 
(Nagranie od 25:43) Pan Andrzej Dycha poprosił Panią Jadwigę Bogdaniuk, aby udzieliła 
odpowiedzi no to pytanie. 
 
(Nagranie od 26:19) Głos zabrała pani Jadwiga Bogdaniuk – Zastępca Wójta, wypowiedziała 
się na temat korzyści Gminy związanych z przekazaniem szkoły. Dodała również, iż 
budynek szkoły zostanie przekazany na podstawie umowy użyczenia.( wgląd do nagrania 
XVII sesji Rady Gminy Bartoszyce z dnia 29.11.2019 r.). 
 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Wojciech Ferdycz, Paweł Groszyk, Mieczysław Kocuń, Andrzej Kosakowski, Janina 
Kosińska, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, 
Adam Stanulewicz, Jolanta Wójcik. 
PRZECIW (2) 
Beata Czaplicka, Krzysztof Iwański 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Robert Turuta 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki  
 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 11-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/109/2019 w 
sprawie przekazania prowadzenia Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w 
Krawczykach w drodze umowy Pani Alicji Styczewskiej, 
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f) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Sokolicy 
poprzez zmianę nazwy i adresu szkoły oraz przeniesienie oddziałów edukacji 
wczesnoszkolnej z budynku szkoły w Sokolicy do głównego budynku szkoły 
w Kinkajmach. 

 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Krzysztof Iwański, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski,  Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Sergiusz Sobótka, Adam 
Stanulewicz, Robert Turuta, Jolanta Wójcik, Paweł Groszyk. 
WSTRZYMUJE SIĘ (2) 
Janina Kosińska, Mirosław Przybyłek, 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 12-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/110/2019 w 
sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Sokolicy 
poprzez zmianę nazwy i adresu szkoły oraz przeniesienie oddziałów edukacji 
wczesnoszkolnej z budynku szkoły w Sokolicy do głównego budynku szkoły w 
Kinkajmach. 

 
 
 

g) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Bezledach z dnia 22.10.2019 r., 

 
(Nagranie od 36:20) Głos zabrał Mec. Ryszard Bielański. Zwrócił się do Rady, aby przed 
głosowaniem projektu uchwały wysłuchali wyjaśnień Dyrektor Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego  w Bezledach, której skarga dotyczy. 
 
(Nagranie od 39:00) Pani Dyrektor wypowiedziała się oznajmiając, iż nie czuje się winna w 
swoim działaniu. Podziękowała Radzie za wysłuchanie wyjaśnień dotyczących oskarżeń na 
jej działalność. 
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Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. Głosowano osobno w każdym puncie dotyczącym skargi. 
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Paweł Groszyk, Mieczysław Kocuń, Janina Kosińska, 
Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, Robert 
Turuta, Jolanta Wójcik, 
PRZECIW (1) 
Krzysztof Iwański 
WSTRZYMUJE SIĘ (2) 
Andrzej Kosakowski, Adam Stanulewicz,  
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki  
 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 11-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/111/2019 w 
sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Bezledach z dnia 22.10.2019 r., jednocześnie uznając skargę za 
bezzasadną. 
 
Pkt.1 do skargi ,,nieracjonalnie gospodaruje środkami publicznymi” -  skarga 
zasadna/bezzasadna. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Beata Czaplicka, Paweł Groszyk, Krzysztof Iwański, Sergiusz Sobótka, Adam Stanulewicz, 
Robert Turuta, 
PRZECIW (7) 
Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Janina Kosińska, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof 
Prokop, Mirosław Przybyłek, Jolanta Wójcik. 
WSTRZYMIJE SIĘ (1) 
Andrzej Kosakowski   
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NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 
Pkt.2 do skargi ,,bez pokrycia w budżecie szkoły, zaciągnęła zobowiązanie finansowe 
poprzez podpisanie umowy z radcą prawnym Lechem Obarą” -  skarga 
zasadna/bezzasadna. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW:11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Beata Czaplicka, Krzysztof Iwański,  
PRZECIW (11) 
Wojciech Ferdycz, Paweł Groszyk, Mieczysław Kocuń, Janina Kosińska, Bogusław 
Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, Adam Stanulewicz, 
Robert Turuta, Jolanta Wójcik, 
WSTRZYMIJE SIĘ (1) 
Andrzej Kosakowski   
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 
Pkt.3 do skargi ,,świadomie udzieliła błędnych informacji w oficjalnej korespondencji” -  
skarga zasadna/bezzasadna. 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW:8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Mieczysław Kocuń, Krzysztof Iwański,  
PRZECIW (8) 
Wojciech Ferdycz, Paweł Groszyk, Janina Kosińska, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof 
Prokop, Mirosław Przybyłek, Robert Turuta, Jolanta Wójcik, 
WSTRZYMIJE SIĘ (4) 
Beata Czaplicka, Andrzej Kosakowski, Sergiusz Sobótka, Adam Stanulewicz, 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 

h) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Bezledach z dnia 12.11.2019 r., 

 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. Głosowano osobno w każdym puncie dotyczącym skargi. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Paweł Groszyk, Mieczysław Kocuń, Janina Kosińska, 
Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, Robert 
Turuta, Jolanta Wójcik, Krzysztof Iwański, Andrzej Kosakowski, Adam Stanulewicz, 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki  
 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/112/2019 w 
sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Bezledach z dnia 12.11.2019 r., jednocześnie uznając skargę za 
bezzasadną. 
 
Pkt.1 do skargi ,,przyjęła stanowisko dyrektora w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 
Bezledach, będąc jednocześnie zatrudnioną w Szkole Podstawowej w Grzędzie na 
stanowisku dyrektora ” -  skarga bezzasadna. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Paweł Groszyk, Mieczysław Kocuń, Janina Kosińska, 
Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, Robert 
Turuta, Jolanta Wójcik, Krzysztof Iwański, Andrzej Kosakowski, Adam Stanulewicz, 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 
Pkt.2 do skargi ,,nie realizowała w czerwcu br. Godzin dydaktycznych w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym w Bezledach” -  skarga bezzasadna. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Wojciech Ferdycz, Paweł Groszyk, Mieczysław Kocuń, Andrzej Kosakowski, Janina 
Kosińska, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, 
Adam Stanulewicz, Robert Turuta, Jolanta Wójcik, 
PRZECIW (1) 
Krzysztof Iwański 
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WSTRZYMIJE SIĘ (1) 
Beata Czaplicka 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 

 

i) wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego w Bartoszycach  na 
kadencję 2020 – 2023. 

 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 1.Odczytał opinię Zespołu ds. 
zaopiniowania kandydatów na ławników. 2.Powołano Komisję Skrutacyjną.  
3. Przeprowadzono tajne głosowanie. 4. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 
protokół z głosowania.  
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Krzysztof Iwański, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski,  Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Sergiusz Sobótka, Adam 
Stanulewicz, Robert Turuta, Jolanta Wójcik, Paweł Groszyk, Janina Kosińska, Mirosław 
Przybyłek, 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/113/2019 w 
sprawie wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego w Bartoszycach  na 
kadencję 2020 – 2023. 
 
1.Odczytano opinię Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 
2. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Wojciech Ferdycz, Paweł Groszyk, Mieczysław Kocuń, Janina Kosińska, 
Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, Robert 
Turuta, Jolanta Wójcik, Krzysztof Iwański, Andrzej Kosakowski, Adam Stanulewicz, 
NIEOBECNI (1) 
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Piotr Czaplicki 

3. Przeprowadzono tajne głosowanie. 
4. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół. 
 
 

j) wynagrodzenia Wójta Gminy Bartoszyce. 
 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
(Nagranie od 1:25:52) Głos zabrał radny Wojciech Ferdycz. Odczytał projekt uchwały w 
sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Bartoszyce. 
 

(Nagranie od 1:27:52) Pan Krzysztof Iwański zaznaczył, iż jest przeciwny za zwiększeniem 
wynagrodzenia Wójta. 
 
(Nagranie od 1:28:45) Pan Andrzej Kosakowski również negatywnie wypowiedział się za 
przyjęciem projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta. 
 
(Nagranie od 1:30:26) Pan Adam Stanulewicz odniósł się do Pana Wójta w kwestii 
zatrudnienia Zastępcy Wójta. Dodał, iż jest przeciwny zwiększeniu wynagrodzenia Wójta. 
Zaznaczył, że projekt uchwały nie był omawiany podczas posiedzenia Komisji Stałych w 
dniu 28.11.2019 r. 
 
(Nagranie od 1:31:01) Radny Wojciech Ferdycz oznajmił, iż projekt uchwały był złożony do 
Biura Rady w dniu 26.11.2019 r., ale nie został przyjęty.  
 
(Nagranie od 1:31:25) Przewodniczący wyjaśnił, iż postępował zgodnie ze Statutem Gminy 
Bartoszyce. 
 
(Nagranie od 1:32:40) Pan Wójt zwrócił się do Pana Krzysztofa Iwańskiego o wyjaśnienie 
oskarżeń w kwestii narażania Gminy na straty finansowe. 
 
(Nagranie od 1:32:54) Pan Przewodniczący poinformował, iż chodzi o zarządzenia 
personalne i związane z nimi koszty sądowe. 
 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
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Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Janina Kosińska, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof 
Prokop, Mirosław Przybyłek, Jolanta Wójcik, 
PRZECIW (4) 
Beata Czaplicka, Krzysztof Iwański, Andrzej Kosakowski, Adam Stanulewicz. 
WSTRZYMUJE SIĘ (3) 
Paweł Groszyk, Sergiusz Sobótka, Robert Turuta 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czaplicki 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 7-ma głosami podjęła uchwałę NR XVII/114/2019 w 
sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Bartoszyce. 
 
Ad. 8 Wolne wnioski i informacje. 
 
(Nagranie od 1:37:48) Pan Andrzej Kosakowski skierował pytanie do Pana Wójta w kwestii 
wyboru Parafii, w której Obchodzono Święto Niepodległości. 
(Nagranie od 1:38:10) Pan Wójt poinformował, iż był to słuszny wybór,  ponieważ należą do 
tej Parafii  4 sołectwa, do których należy 9 miejscowości. 
(Nagranie od 1:42:15) Pan Przewodniczący odczytał zapytanie radnego Roberta Turuty 
skierowane do Wójta Gminy Bartoszyce, dotyczące przekazania kwoty pieniężnej zebranej 
ze sprzedaży biletów.( Biuletyn Informacji Publicznej – interpelacje i zapytania radnych). 
(Nagranie od 1:43:10) Pan Wójt szczegółowo i wyczerpująco odpowiedział na zapytanie 
radnego. 
(Nagranie od 1:48:10) Pan Wójt odpowiedział na wcześniej zadane pytanie przez radnego 
Adama Stanulewicza w kwestii zatrudnienie Zastępcy Wójta. 
 
Ad. 9 Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XVII 
sesję Rady Gminy Bartoszyce. 
 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokół sporządziła: Małgorzata Aftyka  na podstawie zapisów sesji z dnia  29 listopada 2019 r. Archiwum sesji 
znajduje w Biuletynie Informacji Publicznej bip.gmina-bartoszyce.pl zakładka: Rada gminy -  Transmisja sesji rady 
gminy - Archiwum sesji Rady Gminy Bartoszyce.  Załącznik Nr 8 do protokołu stanowi płyta z nagraniem z sesji.  

 

          Sekretarz obrad             

                    /-/ Adam Stanulewicz  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 
 

                                         /-/ Krzysztof Iwański 
 
 


